
Protokoll nr 10

vid sammanträde den 9 april 1975
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse i Stockholm.

Närvarande: Roland Erixon, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Bengt Stagman, 
Rolf Theblin, 
Ulf Örnmarker, 
Karl Liliequist.

§ 117: Fäktmöte:
Avgavs rapport från det av vissa delar av ÖS bevistade 

mötet med fäktsektionen i dess träningslokal vid Ropsten. Stor upp
ställning av ungdomsfäktare och även i övrigt febril verksamhet. Vid 
tillfället hade till Béla Rerrich överlämnats föreningens guld
plakett, som han var förhindrad att emottaga vid årsmötet, och likaså 
hade från samma tillfälle kvarvarande utmärkelser utdelats till Carl 
von Essen, Oscar Bernadotte, Hans Jacobsson m.fl.
§ 118: Tidigare protokoll:

Förelåg ÖS-protokoll nrs 8 och 9 och i samband med 
föredragning berördes vissa beslutade åtgärder i dessa.
§ 119: Lokal-ärenden:

Rapporterade Rolf Theblin om sina kontakter med Idrotts- 
förvaltningen i lokalfrågor på Stadion och i boxlokalen Pontonjärgatan. 
Frågan om ombyggnad av Stadionlokalen 1 tr. måste prövas ytterligare 
mot bakgrund av vissa invändningar från bl.a. fotbollssektionen.
§ 120: Bingoärenden:

Redogjordes för resultatet av de fortsatta kontakterna 
med Riksbingo AB. Föreningsordföranden Rudolf Walldén hade vid samman
träffande med Riksbingo-direktören Rolf Persson uppnått sådana positiva 
resultat, att föreningen kunde anses säkrad ett bättre ekonomiskt 
netto på den fortsatta verksamheten. Efter ett kommande sammanträde 
mellan Ulf örnmarker och Riksbingo i veckan väntas definitiva över
enskommelser bli träffade.
§ 121: Ishockey:

Rapporterade Roland Erixon att ishockeysektionens 
val av ny tränare stött på patrull vad gäller internationella namn 
och att man därför stannat för ett erbjudande till Hans Mild att efter
träda Carl-Göran Öberg. Som lagledare har Kurt Thulin begärt ent
ledigande. Efterträdare ännu ej utsedd. Thulin föreslås av sektions
styrelsen ingå i densamma.
§ 122: Ny form för hyresbidrag:

Meddelades att Lennart Öberg avdelats till Idrotts- 
förvaltningens informationsmöte, varvid de nya formerna för hyresbidrag 
skall diskuteras med samtliga Stockholmsklubbar. Det nya består i att 
nu utgående hyresbelopp "bakas in” i det allmänna föreningsstödet med 
rätt för resp. emottagande klubb att disponera beloppen efter eget 
gottfinnande.
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§ 123: Stadgekommitterade:
Som preliminärt datum för första sammanträdet i 

stadgekommittén nämndes fredagen den 25/4 1975 kl. 17.00 på Stadion. 
§ 124: Aktiv konståkningsdemonstration:

Meddelade Ulf Örnmarker att de aktiva medlemmarna i 
konståkningssektionen i en skrivelse till Idrottsförvaltningen klagat 
över fördelningen av istider på Johanneshov och Stora Mossen. Alla 
klubbar i Stockholm har skurits över en kam och getts samma antal 
träningstimmar oavsett om resp. klubb bedriver sporten på motions
eller tävlingsnivå. Denna "demokratiska” fördelning missgynnar Djur
gården, varför de aktiva på nämnt sett reagerat. Att de därvid gått 
vid sidan om gällande handläggningspraxis och inte via sin sektions
styrelse fått Överstyrelsens sanktion för protestskrivelsen bedömdes 
som olyckligt för de fortsatta kontakterna mellan IF och ÖS.
§ 125: Tidningsfrågor:

Rapporterade Roland Erixon att klarsignal givits för 
införande av ARE-Bolagens annons i ”Djurgårdaren”. Meddelade sekrete
raren att i övrigt allt material med reservation för ev. ytterligare 
någon annons färdigställts och att det nu kom an på tryckeriets re
surser att få fram tidningen.
§ 126: Nästa sammanträde:

Beslöts att hålla nästa sammanträde måndagen 21/4 
kl. 18.15 och preliminärt påföljande sammanträde den 28/4

Härefter avslutades förhandlingarna.

Justeras:

(Roland Erixon)

Vid protokollet:

(Karl Liliequist)


